
P R O T O K O Ł Nr XXIX/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 28 września 2016r, która odbyła się  

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 16.00 – 17.30 

 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia Sesji Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Rzecznika Prasowego Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu Andrzeja Świebodę  

- Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – Grzegorza Migdała 

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 14 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności. 

Radna nieobecna - Marta Baryłka.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie 14 głosami i 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pn. „Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu” w celu przekształcenia w jednostkę 
budżetową pn.”Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu jednostce budżetowej pn. „Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu”. 



5. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu na temat 
bezpieczeństwa w Gminie Ogrodzieniec. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
7. Wnioski i oświadczenia.  
8. Zamkniecie obrad.  
 
 
 
Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pn. „Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu” w celu przekształcenia w jednostkę 
budżetową pn.”Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu”. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego. 
Szczegóły o których mówił Burmistrz do wysłuchania i obejrzenia na stronie 
internetowej Gminy Ogrodzieniec w BIP-ie - nagrania z obrad sesji.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIX/222/2016 w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pn. „Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu” w celu przekształcenia w jednostkę 
budżetową pn.”Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu”. 
- została przyjęta. 

 
 
 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu jednostce budżetowej pn. „Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu”. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego. 
 
Zgłoszono autopoprawki do statutu tzw pisarskie błędy dot. paragraf 3, 4, 9 ,17 
poprawki zostały naniesione w projekcie Statutu. 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_222_2016.pdf


Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIX/223/2016 w sprawie nadania Statutu jednostce budżetowej pn. 

„Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu” - została przyjęta. 

 
 
 
Ad. 5 
Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu na temat 
bezpieczeństwa w Gminie Ogrodzieniec. 
 
Rzecznik Prasowy Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu Andrzej Świeboda 

przedstawił prezentację multimedialna dot. Krajowej Mapy Zagrożeń 

Bezpieczeństwa. Przybliżył funkcjonowanie mapy i opisali jej wpływ na pracę 

policjantów. 

Podczas prezentacji korzystano z mapy zagrożeń na stronie internetowej 

Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu. Link do mapy dostępny jest na każdej 

stronie internetowej Policji w całym kraju.  

Andrzej Świeboda Rzecznika Prasowy zaznaczył że nawet drobne sprawy 

mogą doprowadzić do poważnych przestępstw – to jest motto, które najlepiej oddaje 

inicjatywę Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. Interaktywna mapa, pozwala 

przekazywać Policji informacje o niebezpiecznych miejscach w okolicy. 

Każdy może skorzystać z Mapy wchodząc na stronę internetową Policji. Jest ona 

bardzo prosta i intuicyjna. Wystarczy zaznaczyć miejsce na mapie i wybrać rodzaj 

zagrożenia, np. „wandalizm” lub „nielegalne rajdy samochodowe”. Zgłoszenia są 

anonimowe – nie trzeba podawać swoich danych. 

Każde ze zgłoszeń jest traktowane poważnie i weryfikowane przez Policję, intencją 

jest zachęcenie ludzi do reagowania kiedy widzą potencjalne zagrożenie. 

Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa została wdrożona w trzech garnizonach 

policji. Później stopniowo wprowadzano ją w kolejnych województwach. Dzięki 

opiniom użytkowników sukcesywnie usuwano usterki. Narzędzie to nadal jest na 

bieżąco uaktualniane i rozwijane. 

Użyteczność Mapy potwierdziła się już kilkukrotnie. Mimo, że obywatele, często 

zgłaszają drobne, uciążliwe sprawy, to dzięki nim doszło już do zatrzymań osób 

poszukiwanych czy zwykłych wandali. 

Mapa pomoże wskazać miejsca, na które lokalne służby powinny zwrócić szczególną 

uwagę. Policja będzie weryfikować sygnały o zagrożeniach, a jeśli informacje okażą 

się prawdziwe, zostaną wprowadzone na mapę.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_223_2016.pdf


Krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa opiera się o informacje skatalogowane w 

trzech płaszczyznach: 

I. informacje gromadzone w policyjnych systemach informatycznych, 

II. informacje pozyskiwane od społeczeństwa w trakcie: bezpośrednich 

kontaktów z obywatelami, z przedstawicielami samorządu terytorialnego, 

organizacji pozarządowych itp.; w trakcie realizowanych debat społecznych 

poświęconych bezpieczeństwu publicznemu, 

III. informacje pozyskiwane od obywateli (internautów) z wykorzystaniem 

platformy wymiany informacji. 

Informacje prezentowane na mapach będą uwzględniały zarówno wybrane kategorie 

przestępstw i wykroczeń jak i zagrożenia, które w subiektywnym odczuciu 

mieszkańców negatywnie wpływają na ich poczucie bezpieczeństwa. 

Korzystając z Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa pamiętajmy, że w nagłych 

wypadkach, które wymagają natychmiastowej interwencji nadal powinniśmy dzwonić 

na numery 997 lub 112.Strona mapy nie służy bowiem do zgłaszania potrzeby pilnej 

interwencji Policji. 

 

 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Maria Lipka Stępniewska – poruszyła sprawę parkowania samochodów na 

ul. Piastowskiej. Mieszkańcy posesji przylegających do chodnika, parkują swoje 

samochody na podjazdach co w efekcie utrudnia swobodny przejazd rowerem oraz 

przejście pieszo. Druga sprawa to prośba sąsiadów składu węgla o interwencję, 

radna dodała że pan Burmistrz wie o co chodzi. 

 

Radny Zygmunt Podsiadło przypomniał o sprawie bankomatu w Podzamczu. 

 

Radna Beata Jakacz - wiaty przy ul. Turystycznej w Ryczowie Kolonii - one są 

przechylone i stwarzają niebezpieczeństwo. 

 

Radna Wanda Bednarz prośba o interwencje w Zarządzie Dróg i przypomnienie o 

braku pasów na poboczu drogi, we mgle nie widać pobocza i może dojść do kolizji. 

 

Odpowiedź Burmistrza : 

 Ulica Piastowska nie jest jeszcze oddana do użytkowania, nastąpi to w 

najbliższych dniach. Po odbiorach będzie można egzekwować przestrzeganie 

przepisów ruchu drogowego i ma nadzieję, że nie będzie parkowania na 

chodnikach i ścieżce rowerowej.  

 przekazano Bankowi Silesia do rozważenia propozycję uruchomienia 

bankomatu w Podzamczu. Niedługo odbędzie się spotkanie z Prezesem 



Banku Silesia w sprawie dzierżawy pomieszczeń więc jeszcze raz Burmistrz 

przypomni o bankomacie.  

 Zespół Parków Krajobrazowych montował wiaty w Ryczowie Kolonii i zgłosimy 

im sprawę  

 pismo w sprawie pasów na poboczu dróg zostało do Zarządu Dróg 

Powiatowych przekazane. Droga nie jest gminna dlatego sprawę przekazano 

do Zarządu Dróg. Obecnie obowiązujące przepisy wskazują ,że nie muszą być 

pasy na poboczu, ale o tym zdecyduje Zarząd dróg do którego sprawa była 

przekazana ale przypomnimy im jeszcze o tym.  

 

Zadania inwestycyjne:  

 wczoraj nastąpiło przekazanie placu budowy wykonawcy, który będzie 

realizował zadanie dot. remontu skrzyżowana w centrum Ogrodzieńca na ul. 1 

Maja i ul. Kościuszki. Kwestie organizacji ruchu są ustalane, będą w tej 

sprawie spotkania informacyjne. Musimy liczyć się z utrudnieniami w ruchu 

drogowym przez okres 2 miesięcy, tyle wg harmonogramu mają trwać prace 

budowlane. Burmistrz zapoznał następnie z etapami prac związanymi z 

przebudową skrzyżowania oraz położeniem nowych chodników w centrum 

Ogrodzieńca - od szkoły do przystanku i na odcinku od ul. Nowy Świat do ul 

Paderewskiego planowane zakończenie prac grudzień 2016r. Natomiast od 

przystanku w kierunku Podzamcza zakończenie planowane w maju 2017r. 

Przy okazji przebudowy drogi oraz chodników Spółka Tauron będzie 

realizować przebudowę linii niskiego napięcia. Linia napowietrzna będzie 

zlikwidowana oraz powstanie nowe oświetlenie uliczne.  

 

 

 

Ad. 7 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Przewodniczący Rady zapoznał z informacją przekazaną przez Wojewodę Śląskiego 

w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu oraz Burmistrza MiG Ogrodzieniec za 2015r. 

(oświadczenia zostały złożone w ustawowym terminie nieprawidłowości nie 

stwierdzono). 

Przewodniczący Rady zapoznał również z informacją Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Zawierciu dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu za 2015r. (oświadczenia zostały złożone w 

ustawowym terminie ). 

 

 

 

 

 



Ad. 8 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku  

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

 
 


